
 

 

Van: Wim Cornelissen  

Verzonden: donderdag 27 juni 2019 16:01 

Aan: Raadsleden 

CC: Commissie Sociaal; College; Chantal Timmermans 

Onderwerp: Raad 2jul19: Reactie college op aanreiking 'motie vreemd' 23.1 van fracties 

LS+CDA+PAL+VVD over nastreven integraliteit jeugdzorg 

 

Beste raadsleden, 

 

Hieronder een reactie van het college, vooruitlopende op de bespreking van agendapunt 23 in de 

raadsvergadering van 2jul19, over motie 23.1 van de fracties Leudal Sociaal + CDA + Progressief 

Akkoord Leudal + VVD. 

 

Wim Cornelissen 

Griffier. 

 

 

Van: Mart Janssen  

Verzonden: donderdag 27 juni 2019 15:52 

Aan: Wim Cornelissen 

Onderwerp: reactie op motie 

 

 

N.a.v. de motie 23.1 

 

 

Met betrekking tot de motie wil het College het volgende aangeven.  

 

·        Met de commissie Sociaal is afgesproken dat het College na de zomer reageert op de brief 

van de rekenkamer. Dan wordt ook een bijeenkomst voor de gemeenteraad georganiseerd over 

de toekomst van de Jeugdhulp en de Wmo. De intentie is om dit samen met Weert en 

Nederweert te doen. Dit is het moment en de gelegenheid voor de Raad om aan te geven 

welke richting zij op wil en welke maatregelen zij wil nemen. Daarmee is de motie op dit 

moment voorbarig; 

·        In de motie wordt aangegeven dat de Rekenkamer in haar brief ‘kwalitatieve aspecten’ geeft 

die tot forse bezuinigingen zouden kunnen leiden in de jeugdzorg. De rekenkamer stelt dat er 

niet (tot weinig) integraal wordt gewerkt en vervolgens dat als we integraal gaan werken dit tot 

forse besparingen gaat leiden.  

Het gestelde in de brief komt niet overeen met de werkelijkheid, namelijk we werken wel 

integraal en komen daar stap voor stap steeds verder in. Het sociaal domein breed werken is 

voor ons een vanzelfsprekendheid. Om positieve effecten van participatie te bereiken en de 

zorg-/hulpkosten in de jeugdzorg en wmo te kunnen blijven dragen, is het noodzakelijk om de 

inwoner centraal te stellen en integraal en domein-overstijgend te werken, waarbij aandacht is 

voor alle leefgebieden van inwoners/hulpvragers. Om deze reden hebben we op dit moment 

samen met de gemeenten Nederweert en Weert een beleidsplan sociaal domein breed voor de 

periode 2020 tot en met 2023 opgesteld. Dit beleidsplan zal het kader zijn om in de toekomst 

nog meer zaken integraal op te pakken. Maar ook nu voeren wij al meerdere projecten uit 

waarin een domein overstijgende benadering centraal staat.  



o Een goed voorbeeld hiervan is het 18-/18+ traject, waar uitgegaan wordt van de 

hulpvraag van de jongeren en niet de regeling waar de jongeren op grond van zijn 

leeftijd onder valt.  

o Een ander voorbeeld is het versterken van de pedagogische basisvoorzieningen op 

een integrale manier. Wij zijn onlangs een pilot gestart voor kinderopvang voor 

kinderen met een beperking. Het doel is om kinderen in de normale voorzieningen 

op te vangen en dure specialiste zorg te voorkomen.  

o Ook is integraliteit een belangrijk uitgangspunt bij de hulpverlening. Bij de 

hulpverlening aan kind en gezin zijn vaak meerdere partijen betrokken 

(verschillende professionals, vrijwilligers, het netwerk van het gezin, etc). Het 

uitgangspunt van 1Gezin1Plan1Regisseur is dat partijen met elkaar samenwerken, 

verder kijken dan de grenzen van de eigen discipline en het kind en het gezin in 

hun eigen kracht zetten door gezamenlijke besluitvorming. Armoede en 

schuldhulpverlening staat hierbij centraal. 

·        De Rekenkamer-brief stelt verder dat er pas zicht is op urgentie om iets te doen aan de 

tekorten in de jeugdhulp, als blijkt dat deze niet gecompenseerd kunnen worden uit andere 

delen van de gemeentelijke begroting. Het College vindt in deze dat juist de integrale 

benadering van vraagstukken in het sociaal domein en afstemming met andere domeinen tot 

gevolg dient te hebben dat het sociaal domein financieel toekomstbestendig is. Dat het hierbij 

noodzakelijk is dat ook het Rijk, waar het betreft de verdeling van de Rijksmiddelen, een 

verantwoordelijkheid heeft, mag evident zijn.  

 

Concluderend: 

Het College vindt de motie op dit moment voorbarig. Afgesproken is dat het College na de zomer 

reageert op de brief van de Rekenkamer in samenhang met een beeld van de toekomst van de 

Jeugdzorg. Dan zijn wij in de gelegenheid de standpunten van de Rekenkamer in perspectief te 

zetten. Vervolgens gaan we in een bijeenkomst met de gemeenteraad na de zomer praten over 

toekomst van de Jeugdhulp en de Wmo. Daarom adviseert het College de gemeenteraad de motie 

af te wijzen. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

M.P.J. (Mart) Janssen   

wethouder  


